
 
 
 

SKB Referat 
 
Skolebestyrelsesmøde onsdag 18. maj 2025 
kl. 17:00 til 19:00.  
 
Elevrådet deltager ikke 

1. Godkendelse af 
dagsorden 

● Godkendt 

2. Bemærkninger til 
sidste møde 

● Ingen bemærkninger 

3. Information fra 
Elevrådet 

● Ikke noget nyt 

4. Skolens punkt ● Der sker generelt meget, og der er en del ture ud af huset. 
Arrangementer i forbindelse m. kommunale ture 
(natur/teknologi), m. kommunale pilotprojekter som 
Skolehaver og samarbejdsprojekter med fødeskolerne til 
SIM.  

● Vi er i gang med Skolehaver i samarbejde med Glud 
Museum. Forældrebesøg i dag. Fine haver. 

● Der sættes sene kartofler i skolens højbed i næste uge. 
● 2.- og 3. klasse til idrætsdag på SIM 
● 6. klasses brobygningsdag tirsdag 
● Kommunal naturtur med naturvejlederen  
● Sommerafslutninger (forældreråd arrangerer) i klasserne 
● OL-dag i Stenderup 3. juni, det gik godt. 
● Trivselsdage 2. juni og 4. juni. Pandekagedag 4. juni.  
● Det går rigtigt godt med vores læseambassadører, de har 

været ude i klasserne og holdt book-talk (tilpasset 
klasserne). Det var rigtigt fint, og de gjorde det godt.  

● 2- og 3. klasse har været til Den lille Cyklistprøve. 
● 6. klasse skal til Cyklistprøve fredag.  

5. Formandens 
punkt 

● Skolebestyrelsens beretning (årsrapportering) 
○ Powerpoint blev fremlagt og godkendt til 

fremvisning på forældremøderne efter 
sommerferien. Formand sender pptx-filen til 
bestyrelsen. 

■ Fordeling af SB-rep. til forældremøderne 



 

● 0. kl. JG kontakter skb. når 
mødedato er fundet 

● 1. kl. Jan 
● 2. kl. Emma 
● 3. kl. Jan/Mette 
● 4. kl. AVJ kontakter skb. når 

mødedato er fundet/skal holdes m. 3. 
klasse? 

● 5. kl. Sara/Mette 
● 6. kl. ? Torsdag 18.9. kl. 16.30-19.00 

(SIM) 
● Evaluering af SB-møderne 

○ Fungerer godt. Gode møder. Vi kunne supplere 
mødet med nogle snacks og vente med sandwich til 
efter mødet. Bestræber os på, at møderammen er 
17.00-18.30 og herefter mere uformelt med 
sandwich.  

6. Skolelederens 
punkt 

● Alt er klar til næste skoleår, mangler kun nogle enkelte 
justeringer. 

● Skoleleder deltager i forældremøderne med kort oplæg om 
trivselsmåling og fravær 

7. SFO-lederens 
punkt 

● Sheltertur for 3-4. klasse gik godt. 
● Bedsteforældredag velbesøgt igen 
● Farvel-dag til 4. klasses børnene på fredag 

8. Næste skoleår ● Skoleskemaer & Samlæsning 25-26 
○ Gennemgået 

● SB-møderne 
○ OBS: Vælgermøde 11.11. Stjernevejskolen 

9. Ad hoc ● Trivselsmåling 2025 
○ Resultaterne gennemgået 
○ Arbejdet med resultaterne på klassekonference 
○ Klasserne har ligeledes arbejdet med resultaterne  

■ Hvad er vi blevet klogere på? 
■ Kalder det på ændringer 
■ Tiltag/ændringer implementeres 
■ Fx 

● Eleverne har fx svært ved at finde 
tilbage til koncentrationen.Hvad kan 
man gøre for at finde tilbage til 
koncentrationen? Grovmotoriske 



 

øvelser (breaks) 

10. Skolens 
principper/ 
politikker 

● Privat kørsel af elever i skoletiden 
○ Forslag til princip  

■ Sættes på til første møde i august 

11. Lokalt/socialt ● Sct Hans-fest mandag d. 23.6. 

12. Næste møde ● Tirsdag d. 26.8. 

13. Evt ● Bestyrelsen sagde mange tak til Addie (Noah 6A) for sit 
arbejde i skolebestyrelsen. Efter sommerferien indtræder 
Louise (Feline 4A, Anton 1A) i skolebestyrelsen.  

Kommende SKB-møder, skoleåret 2025-2026  (kl. 17.00-19.00): 

○ SB-møder 2025-2026 
■ Møderne ligger kl 17.00 - 19.00 
■ Tirsdag 26.8. 
■ Onsdag 1.10. 
■ Torsdag 6.11. 
■ Tirsdag 9.12. 
■ Onsdag 14.1. 
■ Torsdag 19.2. 
■ Tirsdag 7.4. 
■ Onsdag 6.5.. 
■ Torsdag 11.6. 

 
OBS:  

● Fællesarrangement mellem skolens personale og skolebestyrelse torsdag d. 9. 
oktober 

● Fælles formands- og ledermøde i SIM-netværket d. 21.1. kl. 17-21 på Hornsyld 
Skole 

● SB-formand til Dialogmøde med Udvalget for Læring (2 stk) 
○ Mandag d. 6.10.25 
○ Mandag d. 2.3.26 


